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Onderwerp Regulering hennepteelt

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder B&W

Schriftelijke vraag

De inleiding:

De VNG heeft een nieuw standpunt ingenomen om te komen tot regulering. ln de
krant laat burgemeester Niederer optekenen dat dit voor hem een eerste stap is.
Cottega burgemeester Depla is veel meer uitgesproken en wil via een
vergunningsysteem in Breda de teett van cannabis gaan regeten. Recent sprak
trendwatcher Adjiedj Bakas in schouwburg De Kring over de gewetdige kansen die
hennepteett biedt. Jaren geleden heeft Roosendaal besloten atle coffeeshops te
stuiten.

De vragen:

1. Wat vindt het cottege over het nieuwe standpunt van de VNG inzake de teett
van cannabis?

2. ls het coltege van mening dat Roosendaal hiertoe een experiment moet starten?
3. Hoe kijkt het cotlege aan tegen het opnieuw toetaten van een coffeeshop?
4. Wat vindt het cottege van de suggestie van Adjiedj Bakas over de hennepteett?
5. Ziet het cottege mogetijkheden om de strijd tegen de criminaliteit te

verbeteren bij een regutering van de teelt van cannabis, waarom?

Ton Schijvenaars
Fractie Nieuwe Democraten

Bovenstaande vragen beantwoorden wij als volgt:

Antwoord op vraaq 1:

De VNG heeft nog geen (nieuw) standpunt ingenomen. Uit haar midden heeft zij een werkgroep
geformeerd, waarvan burgemeester Niederer deel uit maakt. Deze bestuurlijke werkgroep
cannabisbeleid heeft op 30 november jl. haar rapport "Het failliet van het gedogen" aangeboden aan
de voorzitter van de VNG. De VNG bespreekt dit rapport de komende maanden met de leden en
neemt op het jaarcongres in juni 2016 een definitief standpunt in. U kunt zich in die landelijke
discussie voegen.



Antwoord oo vraqen 2 en 3:

Nee, noch een experiment noch het opnieuw toelaten van een coffeeshop verdraagt zich met het nul-
beleid van Roosendaal en Bergen op Zoom. Er is thans geen enkele aanleiding dit succesvolle beleid
te heroverwegen.

Antwoord op vraao 4:
Het college neemt kennis van de opvatting van de heer Adjiedj Bakas en laat deze graag voor zijn
rekening.

Antwoord op vraao 5:

Wij zien inderdaad mogelijkheden om de strijd tegen de ondermijnende criminaliteit te verbeteren bij
een regulering van de teelt van cannabis. Door middel van regulering zal een deel van de hennep níet
meer door criminele netwerken worden geproduceerd. De voorstellen van de genoemde werkgroep
cannabisbeleid hebben mede als oogmerk de ondermijnende criminaliteit stevig aan te pakken.

Bu

Na

De bu

Mr. J.M.L. Niederer

en wethouders van Roosendaal,
mens

2


